
Skolebestyrelsesmøde   

  Mandag den 23. august 2021 kl. 17.00 - 19.30 

Deltagere: Simone, Mette, Flemming, Dorte, Nanna, Sanne, Sisse, Jens Peter, Jørgen og Morten. 

1) Meddelelser 
 

• Formanden J-P har forfattet en mail, der er sendt til rådkvinden, cc forvaltningen og 

borgmesteren. Emnet er skolen/børnehavens lokalekapacitet. Carsten Sørensen, 

viceborgmester, har reageret og ønsker at besøge skolen. De øvrige modtagere har ikke 

reageret. J-P har ringet til FS, der gerne vil følge op på sagen. Derfor har avisen modtaget 

omtalte mail. Avisen lovede at vende tilbage. 

• Forældrerepræsentanterne Ønske om supplerende skiltning af skolen.  

• Ledelsen Se nedenfor. 

• Lærerne God trivsel efter sommerferien. Dog meget pres pga. af mange elever. 

• Pædagogerne Udskiftning på TR-posten, Mette Hviid er ny TR. Udskiftning af børn i skole og 

nykommere giver travlhed. Pædagogerne vælger 2 nye repræsentanter til SB i næste uge: 1 for 

skolen og 1 for børnehaven. 

 

 

2)  Skoleåret 2021-22 
 

• Status vedr. børn, elever og personale  

Orientering ved Jørgen. Jørgen har gjort forvaltningen opmærksom på de udfordringer, det giver når der 

straksvisiteres. Herunder ændring af personaleressourcer i sommerferien, ændringer af personalesituationen i 

teams, overarbejde i administrationen etc.  

Da loven er sådan, at børn der visiteres til ES skal have plads straks, er der dog ikke noget at gøre. 

Lærernes TR opfordrede til, at der skal fokus på, at det stigende elevtal bør udløse 1 lærerstilling. Desuden 

peger hun på, at det er ulykkeligt, at faglokalerne ikke kan bruges til deres formål, til stor gene for vores 

målgruppe. 

J-P: Vi skal have politikerne til at forstå, at der visiteres flere og flere til ES, og ressourcerne skal følge med. 

Også på den faglige front, hvor der skal være lærere og pædagoger. 

Bestyrelsen er enige om, at der skal fokus på faglighed og faglokaler. Desuden peges der på, at forældrene på 

skoler i almenområdet vil f.eks. ikke acceptere, hvis eleverne her blev undervist af ikke-uddannet personale. 

• Straks-visitationer og afledte konsekvenser – planlægningsvilkår  

• Corona og ophævede restriktioner Aktiviteter på tværs er genindført. Der er ingen afstandskrav 

og der må igen synges. Antallet af elever der testes vil falde i takt med at de vaccineres. 

• Renoverings- og moderniseringsproces Der er afholdt 2 møder i gruppen. Flemming deltager 

som forældrerepræsentant. Der er kommet rigtigt mange forslag, der nu er sendt ind til 

borgmesterforvaltningen og andre interessenter i OK. Der er forventninger om at renoveringen 

sættes i gang i begyndelsen 2022. 

• Status vedr. byggeri Der er 2.behandling i midten af oktober 2021. 

 



 

3) Årshjul 
 

• Opdateret Årshjul - præsenteres på mødet Jørgen orienterede. Årshjul vedhæftes referatet. 

• Eventuelle ændringer – tilføjelser Valg til bestyrelsen blev tilføjet. 

 

 

4) Referencegruppemøde 

 

• Drøftelse af input til referencegruppemøde den 24. august 

 

Dorte deltager som repræsentant for Enghaveskolen. Det skal drøftes hvad, bestyrelsen 

mener, bør prioriteres. Hvad bør forvaltningen investere midler og indsatser til - og 

hvorfor?  

• Konklusion Dorte får de nøjagtige elevtal. Desuden får hun den mail Jens Peter har 

skrevet til rådkvinden – se ovenstående.  

 

5)  Fælles forældremødeaften - foreløbige og indkomne forslag til punkter 
 

• Præsentation af bestyrelsen 

• Præsentation af afdelingslederne 

• Aktuelle fokuspunkter for bestyrelsen 

• Brush up vedr. temamøder fra forældre 

• Ny styrket læreplan - kort oplæg og pkt. til de lokale møder i klasserne 

• Andre forslag:  

- ASK-klasserne, præsentation af det nye koncept. 

- Tænketanken. 

- Coronasituationen 

 

 

Evt. En forælder fra Børnehaven ønsker at træde ind i SB. Ønsket efterkommes omgående. 

 

 

Ref. ved Morten – i kursiv. Referatet er godkendt. 


